



OVERLUND SKOLE

SKOLEBESTYRELSEN

Referat

MØDEDATO: 09.06.11

TID: 19.00

STED: Det nye mødelokale ved lærerværelset.

DELTAGERE:

Anne-Charlotte Eriksen, Peter Dalsgaard, Henrik Skøtt, Claus Tofte, Palle Jakobsen, , Henrik Mortensen, Rasmus Petersen 8.a, Anette Dalbram, Mette Schütten, Peter Rasmussen, Thomas Smidt

Ej mødt:

Anne Justesen

1) Orientering ved elevrådet.


- a) Elevrådet har to stationer på skolens fællesskabsdag d. 17. juni.
- b) Bagerordningen ønskes af eleverne udvidet til også at gælde for mellemtrinnet. Da ordningen er ikke trådt i kraft og afprøvet endnu, vurderer bestyrelsen at en evt. udvidelse ift. mellemtrinnet først kan drøftes efter ordningen er afprøvet.
- c) Elevrådet ønsker et loppemarked på skolen. Det kan fx afholdes ifm. "Åben-skole-aften" arrangementet i uge 41.
- d) Der er ønske blandt eleverne om, at der ud over "Åben-skole-aften" arrangementet også er en reel skolefest.

2) Trafikpolitik.

- a) Bestyrelsen drøftede hvordan arbejdet med princippet om trafikpolitikken skulle komme videre. Det blev besluttet, at bestyrelsen arbejdede videre med det først indkomne udkast.
- b) Udkastet blev drøftet og vedtaget.

3) Høring vedr. budget 2012 – 2015.

- a) PR orienterede om den økonomiske situation på Børne- og ungeområdet.
- b) Bestyrelsen drøftede et høringssvar og svarer, at det ser ud til, at skoleområdet får for få penge i forhold til det serviceniveau, der ønskes. Bestyrelsen opfordrer til, at fordelingen mellem kommunens områder tages op til ny vurdering.
- c) PR orienterede om vanskelighederne forbundet med udskiftning af relæer på skolen, da skolen ikke længere selv har midlerne og retten til at udføre dette arbejde.
- d) PR og Palle udformer et endeligt høringssvar.

| | |
|---|--|
|  <p>OVERLUND SKOLE</p> <p>SKOLEBESTYRELSEN</p> <p>Referat</p> | <p>MØDEDATO: 09.06.11</p> <p>TID: 19.00</p> <p>STED: Det nye mødelokale ved lærerværelset.</p> |
| | <p>DELTAGERE:</p> <p>Anne-Charlotte Eriksen, Peter Dalsgaard, Henrik Skøtt, Claus Tofte, Palle Jakobsen, , Henrik Mortensen, Rasmus Petersen 8.a, Anette Dalbram, Mette Schütten, Peter Rasmussen, Thomas Smidt</p> <p>Ej mødt:</p> <p>Anne Justesen</p> |

4) Forsøgsordning vedr. konfirmationsforberedelse.

- a) PR og TS orienterede om det mislykkede forløb med at få flyttet konfirmationsforberedelsen til efter skoletid i det kommende skoleår.
- b) Overlund Skole er trådt ud af forsøgsordningen, da det ikke var muligt at opnå dialog omkring en eftermiddagsløsning, hvor skolens oplæg var at eleverne senest fik fri til konfirmationsforberedelsen kl. 13.45.
- c) Bestyrelsen var uforstående overfor den manglende villighed hos præsterne til at indgå i forsøgsordningen og flytte konfirmationsforberedelsen til om eftermiddagen.
- d) Bestyrelsen oplevede, at der ikke er sammenhæng mellem de politiske udmeldinger der kom tidligere på året, og den virkelighed skolens ledelse har oplevet i mødet med præsterne.
- e) Skolebestyrelsen skriver til kommunen vedrørende denne problematik.

5) Nyt fra skolen.

- a) MS fortalte, at lærerne er ved at klargøre næste skoleår. Der har været besøg på Papfabrikken, og der er lavet "skoprojekt", der kan opleves på biblioteket.
- b) Skolen er i fuld gang med afgangsprøverne og 4. årgang er på lejrskole på Venø.
- c) TS orienterede om indholdet på fællesskabsdagen.

6) Meddelelser.

- a) PR gjorde opmærksom på, at der er dimission onsdag d. 22. juni. Henrik M står for Bestyrelsens tale.

7) Evt.

- a) Intet.

Referent: Thomas Smidt